
 

 

 

 

Slovenský rybársky zväz – Mestská organizácia, Bottova 5, 971 01  Prievidza 
 
 
 

 

 

Zápisnica  

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 4.4. 2024  

Program : 

 

1. Otvorenie, kontrola plnenia úloh a uznesení výboru MsO za uplynulé obdobie 

2. Čerpanie rozpočtu za mesiac marec 2024 

3. Zhodnotenie VČS obvodných organizácii 

4. Návrh riešenia úloh vyplývajúcich z rokovania MK 

5. Príprava a zabezpečenie rybolovných pretekov MsO v roku 2024 

6. Rôzne 

7. Uznesenie a záver rokovania 

K bodu č. 1:  

Rokovanie otvoril predseda MsO SRZ Prievidza Mgr. Marek Murár a privítal prítomných na rokovaní.  

 

Mgr. Marek Murár – Dal hlasovať o tom, aby sa dnešného zasadnutia výboru ako hosť zúčastnil p. 

Pacek 

Hlasovanie :   Za : 11  Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Mgr. Marek Murár – Dal hlasovať o tom, aby sa dnešné zasadnutie výboru uberalo predneseným 

programom doplneným o bod – vyhodnotenie úlovkov na jednotlivých revíroch MsO 

Hlasovanie :   Za : 11  Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2:  

Podpredseda predniesol správu o čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu MsO za mesiac marec 

2024.  

 

Predseda MsO dal hlasovať o schválení nákupu a úhrade jednotlivých položiek čerpaných z rozpočtu 

v mesiaci marec 2024. 

Hlasovanie:   Za : 11   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 



 

 

 

 

K bodu č. 3: 

Predseda MsO dal slovo p. Pacekovi – zástupva Športového klubu rybárov Nováky, ktorý výbor 

oboznámil s propozíciami pretekov, ktoré by sa mali konať na VN Nováky. Prvý pretek 11.mája 2024 

o putovný pohár primátora mesta, druhý pretek – 20. – 22.9.2024 Novácky maratón v love kapra. 

Výbor sa následne podrobnejšie rokoval o podmienkach pre uskutočnenie týchto pretekov, ktorých 

MsO SRZ Prievidza bude spoluorganizátor. Predseda MsO požiadal zástupcu Športového klubu 

Nováky o prípravu zmluvy o spolupráci.  

 

Návrh na hlasovanie: konanie rybolovných pretekov 11.5.2024 na VN Nováky o putovný pohár 

primátora mesta podľa prednesených propozícií. 

Hlasovanie:   Za : 10   Proti : 0  Zdržalo sa : 1   

Návrh bol schválený. 

 

Členovia výboru diskutovali o organizácii pretekov 20. – 22.9.2024 Novácky maratón v love kapra na 

VN Nováky, ktorý ešte musí byť odkonzultovaný s Radou Žilina a preto sa o ňom bude rozhodovať 

až na ďalšom zasadnutí výboru. 

 

Výbor následne rozoberal organizáciu detských pretekov v roku 2024. 

 

Návrh na hlasovanie:  poskytnutie max. 800 eur na ceny, občerstvenie, medaile, poháre na detské 

preteky v roku 2024. 

Hlasovanie:   Za : 11   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 

Ďalej výbor riešil organizáciu funkcionárskych pretekov, ktoré by sa mali konať 18.5.2024 na 

Lúkovici. Výbor riešil aj variantu ich presunutia na letný termín vzhľadom na vyťaženosť v mesiaci 

máj 

Návrh na hlasovanie:  konanie funkcionárskych pretekov na Lúkovici dňa  18.5.2024. 

Hlasovanie:   Za : 11   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 

Pozn. na výbor sa dostavil p.Šurkala 

 

Výbor sa zaoberal aj témou organizovania ženských pretekov na VN Kanianka – 19.5.2024. Tieto sa 

uskutočnia podľa rovnakých propozícií ako v minulosti.  

Návrh na hlasovanie:  konanie Ženských pretekov na VN Kanianka  19.5.2024. 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 

Predseda MsO zhodnotil priebeh VČS jednotlivých ObO. Účasť najmä v Prievidzi bola veľmi slabá.  



 

 

 

 

K bodu č. 4:  

Výbor MsO vyslovil spokojnosť s úrovňou MK a s diskusnými príspevkami, ktoré na nej zazneli. P. 

Uhlár prisľúbil predložiť návrhy smerníc na posúdenie výboru na májové zasadnutie.  

 

Výbor jednal o zakúpení prezimovaného zubáča a poveril hospodára zistením ceny a množstva tejto 

ryby.   

 

K bodu č. 5:  

Tento bod bol prejednaný v rámci bodu 3. 

 

K bodu č. 6: 
Výbor sa venoval agende prestupu členov, prerušeniami členstva a novými členmi. 

 

Návrh na hlasovanie:  prerušenie členstva pre Mjartan P., Boltik R., Matejov M., Meliško F. 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie:  prerušenie členstva pre žiadosti zaslané elektronicky Šimkovič P., Šimkovič J., 

Hluzak M., Kmeť D. 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 

Predseda informoval, že v rámci el. hlasovania bol schválený prestup Pap. T., Vanek M., Vanek B. 

 

Návrh na hlasovanie:  schválenie nových členov, ktorí úspešne absolvovali školenie a skúšku 

z rybárskeho minima 23.3.2024 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 
Návrh na hlasovanie:  nákup a zarybnenie PD2r. o hmotnosti 1700kg do revírov Nitra č. 8, Nitrica č. 

3 a č. 4, Tužinka, Lázny potok 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 
 
Výbor riešil otázku elektrifikácie liahne a priľahlých priestorov, ktorí sú potrebné pre prevádzku 
liahne a horného rybníka. 
 
Návrh na hlasovanie:  elektrifikácia liahne a priľahlých priestorov firmou p. Jána Perniša 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 



 

 

 

 

 

Návrh na hlasovanie:  nákup materiálu potrebného na vykonanie elektrifikácie liahne a priľahlých 

priestorov. 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 
Výbor jednal o pohybe ochranárov a osádzaním hniezd na revíre Ťakov potok v čase neresu rýb. 
 
Výbor sa zaoberal potrebou zakúpenia štrku na vyrovnanie cesty na VN Lazany 
 
Návrh na hlasovanie:  zakúpenie štrku na vyrovnanie cesty na VN Lazany 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 
Výbor sa zaoberal témou podania podnetu na DK na pána Š. S. z dôvodu nepovolenej manipulácie 
hniezd na výter zubáča. 
 
Návrh na hlasovanie:  podanie podnetu na DK na pána Š. S. z dôvodu nepovolenej manipulácie 
s výterovými hniezdami pre výter zubáča na VN Nitrianske Rudno. 
 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0 

Návrh bol schválený. 

 
Výbor riešil potrebu kontroly riadneho odovzdania a vyplnenia povolení na rybolov za rok 2023. 
Členom RS ukladá povinnosť vykonania tejto kontroly. 
 
K bodu č. 7: 
 
Predseda sa spýtal prítomných členov výboru, či im je známa ešte nejaká téma ktorou je potrebné 

sa zaoberať na dnešnom zasadnutí výboru – nebolo tomu tak a preto dal hlasovať o schválení 

uznesenia z dnešného zasadnutia výboru. 

 
Hlasovanie :   Za : 12   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Uznesenie bolo prijaté 
 
Predseda MsO poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 
 
 
 
 
 
Mgr. Lucia Ivenzová                                                             Mgr. Marek Murár 

      tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 


